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LIV sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  
23 czerwca 2023 r. godzina 12:00 

 
Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych 
osobowych informuję, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Podstawą przetwarzania danych osobowych jest konieczność 
wykonania obowiązku informacyjnego wynikającego z artykułu 20 ustęp jeden  b ustawy o 
samorządzie gminnym. Szczegółowe informacje o przetwarzaniu danych osobowych w związku 
z obradami Rady Miejskiej są dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego 
w Gubinie. 

 
I. Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył LIV sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Obecnych 11 radnych na stan 
15. Nieobecni radna Krystyna Paczka, Ziemowit Patek, Jan Skora, Teresa Zajkowska. Lista 
obecności stanowi załącznik do protokołu.   
 
Przewodniczący przywitał burmistrza Bartłomieja Bartczaka, panią sekretarz, panią skarbnik, 
naczelników wydziałów, radnych, kierowników jednostek oraz wszystkich śledzących obrady on 
line  
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Minutą ciszy uczczono pamięć zmarłego pana Zygfryda Gwizdalskiego.  
 
III. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski – komisja spotkała się 
raz. Na posiedzeniu goszczono wicestarostę Ryszarda zakrzewskiego oraz naczelnika Wydziału 
Komunalnego i Inwestycji, którzy przedstawili komisji realizację inwestycji na terenie miasta 
Gubina oraz opiniowała projekty uchwal na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
komisja spotkała się raz. Na posiedzeniu opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki -  Halina Wojnicz – komisja spotkała 
się raz celem opiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz komisja nie obradowała  
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Robert Woszak – komisja spotka się raz, celem 
zaopiniowania trzech wniosków  w sprawie nazw. W sprawie jednego wniosku zaproponowano 
o przeslanie go do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków.  
 
IV. Proszę Burmistrza Miasta Gubina o przedstawienie raportu                                                                            

o stanie Gminy Gubin o statusie miejskim za rok 2022. 
 
Pan burmistrz przedstawił prezentację w sprawie raportu o stanie Gminy Gubin o statusie 
miejskim za rok 2022. 



 

2 
 

Przewodniczący poinformował, że żaden z mieszkańców nie przystąpił d debaty nad raportem, 
a następnie otworzył debatę nad raportem o stanie gminy za 2022 rok. 
 
Radny Zbigniew Bołoczko 
1.Raport pięknie przedstawia nasze miasto. Wiele inwestycji wykonano. Niepokojącą jest 
sytuacja demograficzna. Czy w przyszłości będą przewidziane jakieś działania nie tylko 
budowania infrastruktury sportowej, ale takiej, żeby spowodowało to, żeby zwiększyła się liczba 
miejsc w żłobkach, przedszkolach, żeby było więcej mieszkań – hasło „mieszkaj w Gubinie, 
pracuj w Gubinie”.  
2.Mieszkańcy dopytują się o most na ulicy Orzeszkowej. 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Demografia jest problemem wielopłaszczyznowym. Do przedszkoli przyjmowana jest 
maksymalna ilość dzieci lub tworzy się oddziały przedszkolne w szkołach. Mieszkania są 
budowane przez RTBS i SIM. Sprawdzane są możliwości rządowe, jeżeli chodzi o kolejne 
fundusze na budowę mieszkań komunalnych, socjalnych, takich na wynajem. To jest 
najsprawiedliwsze rozwiązanie. Płaci się 10 % lun 20% wkładu własnego, w zależności od 
modelu, a resztę płaci się w czynszu. Ulica Orzeszkowa – na bieząco są sprowadzane możliwości 
pozyskania środków zewnętrznych.  
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
1.Po stronie niemieckiej w Guben od przyszłego roku planowane jest około 450 miejsc pracy. 
Pierwsze nabory się jakby rozpoczęły, także zaczynało się rekrutacja. Poszukiwani są zarówno 
specjaliści, jak i też pracownicy produkcyjni. To też, jakby będzie na plus dla rozwoju naszego 
miasta, czy euro miasta. 
2.Ważne jest aby zająć się uzbrajaniem działek pod budownictwo Ludzie budują się w gminie 
wiejskiej i podatki są płacone do gminy. Warto się nad tym zastanowić i jak najszybciej pozyskać 
albo dofinansowania, albo własnymi środkami drobnymi kropkami jak najwięcej uzbroić tereny 
pod mieszkalnictwo jednorodzinne. 
Radna Halina Wojnicz 
1.Są inwestycje, które są pięknie zrobione i wykończone, ale są inwestycję, które nie są do końca 
zrobione. Centrum miasta i ciągłe kłopoty z terenami prywatnymi.  
2.Kamienice wymagają nakładu finansowego.  
3.Placówki oświatowe – mamy co pokazać. Brakuje miejsc w żłobkach, przydałoby się jeszcze 
jedno przedszkole.  
4.Kiedy wykonywane są duże inwestycje, to brakuje  przy nich np. chodnika. To psuje wygląd 
wszystkiego.  
5.Inwestycja sportowa, to będzie trzeba utrzymać i czy budżet to wytrzyma? 
6. Trzeba poszukać porozumienia z właścicielami działek w centrum.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
Działki powinny być sprzedawane z rozwagą. 
Radny Wojciech Sendera 
Długość sieci kanalizacyjnej sanitarnej ogólnospołecznej w naszym mieście wynosi 72 km. 
Dbając też o rozwój naszej spółki miejskiej PUM może należałoby wznowić rozmowy, czy 
rozpocząć, czy może kontynuować na temat przyłączania do kanalizacji ościennych gmin. 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
To jest ważny głos w dyskusji. Poprzez suche lato oraz inwestycje, które zostały zrobione w 
ostatnich latach te wodnokanalizacyjne nie wsiąka do dziurawych sieci, bo te sieci są nowe, 
przestronne w oczyszczalni jest dużo mniej ścieków. Na przyszły rok będzie też konstruowany 
nowy plan, nowe taryfy. Jest to moment aby się pochylić, które działki należy uzbroić.  
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Radny Robert Woszak 
Brak jest miejsc w przedszkolach. Warto się zastanowić nad tym, czy nie przystosować któregoś 
z istniejących już obiektów. Może warto byłoby pomyśleć, że na zasadzie, jak Centrum Usług 
Wspólnych te budynki przystosować na potrzeby nowego przedszkola.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Czekaliśmy, że może z Polskiego Ładu będzie priorytet na przedszkola. Trzeba obserwować 
sytuację w oświacie, jeżeli chodzi o szkoły. Może kiedyś należałoby zrobić jedną szkołę na 
zasadzie kompleksu, czyli przedszkole i szkoła. 

 
Przewodniczący zamknął debatę nad raportem o stanie gminy za 2022 rok. 

 
Przewodniczący przypomniał że zgodnie z art. 28aa ust.9 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                            
o samorządzie gminnym (Dz.U.2023.40) po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy 
rada zobowiązana jest do przeprowadzenia głosowania nad udzieleniem Burmistrzowi wotum 
zaufania. Wotum zaufania jest ustosunkowaniem się rady gminy do informacji przedstawionych 
przez burmistrza w raporcie o stanie gminy, który obejmuje podsumowanie działalności 
burmistrza w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów, strategii, uchwał 
rady gminy. 
 
V.  Podjęcie uchwał w sprawie:    
                                                                                                           

1. Wotum zaufania dla Burmistrza Miasta – 405 
Projekt uchwały nr 405 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 405  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LIV.382.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Burmistrz Bartłomiej Bartczak podziękował za udzielone wotum zaufania. 
 

2. Rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gubin o statusie 
miejskim oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gubin o statusie 
miejskim za rok 2022 – 408 
 

Projekt uchwały nr 408 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  
 

Przewodniczący poprosił przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Danutę Grygorowicz                                   
o odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy za rok 2022 oraz 
informacji o stanie mienia, sprawozdania finansowego Gminy Gubin o statusie miejskim za 
2022 rok. 
Następnie poprosił panią Skarbnik o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza 
Miasta Gubina sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2022. 
            

3. Udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Gubina za rok 2022 - 409 
Projekt uchwały nr 409 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  

 
Przewodniczący poprosił przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Danutę Grygorowicz                                 
o przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 
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Górze w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla 
Burmistrza Miasta Gubina z tytułu wykonania budżetu za rok 2022. 
 
Przewodniczący poinformował radnych, że w pierwszej kolejności radni będą głosować projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Gubin                        
o statusie miejskim oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gubin o statusie miejskim 
za rok 2022,  a następnie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Gubina za rok 2022 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Gubina za rok 2022 
 
Żaden z radnych nie zabrał głosu w dyskusji, przewodniczący zamknął dyskusję  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 408 w sprawie rozpatrzenia                               
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gubin o statusie miejskim oraz sprawozdania 
z wykonania budżetu Gminy Gubin o statusie miejskim za rok 2022. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LIV.383.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 409 w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LIV.384.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 
Przewodniczący pogratulował Burmistrzowi, pani Burmistrz, pani Sekretarz, pani Skarbnik                       
i wszystkim pracownikom urzędu i jednostek organizacyjnych za włożoną pracę                               
w realizacji budżetu.  
 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak podziękował za udzielone absolutorium.  
 

4. Przekazania wniosku według właściwości – 406 
Projekt uchwały nr 406 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  
 
Opinie komisji: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej i Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Ochrony Środowiska zapoznała się z projektem uchwały 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki – zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 406  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LIV.385.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

5. Powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników – 404 
Projekt uchwały nr 404 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
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Opinie komisji: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej i Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Ochrony Środowiska – zapoznała się z projektem uchwały  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki – zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do Zespołu  
 
Radny Mirosław Rogiński zaproponował radnego Mariusza Ochotnego. 
Radny Mariusz Ochotny wyraził zgodę. 
Radna Halina Wojnicz zabronowała radnego Jerzego Galewskiego. 
Radny Jerzy Galewski nie wyraził zgody.  
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak zabronował radnego Wojciecha Senderę. 
Radny Wojciech Sendera wyraził zgodę.  
Radny Wojciech Sendera zaproponował radnego Mirosław Rogińskiego i Halinę Wojnicz. 
Radny Mirosław Rogiński oraz radna Halina Wojnicz wyrazili zgodę.  
 
Przewodniczący zamknął listę na zgłaszanie kandydatów i poddał pod głosowanie skład 
zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników w składzie Mariusz Ochotny, Wojciech 
Sendera, Mirosław Rogiński i Halina Wojnicz. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania skład został przyjęty /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 404  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LIV.386.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

6. Regulaminu określającego wysokość oraz warunki przyznawania dodatków                      
i innych elementów wynagrodzenia nauczycielom placówek oświatowych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Gubin o statusie miejskim - 403 

Projekt uchwały nr 403 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zapoznały się z projektem uchwały. Ponadto Komisja Kultury, Oświaty, 
Młodzieży, Sportu i Turystyki złożyła wniosek aby w Rozdziale 4 § 8 ust. 1 pkt 1 i 2 otrzymał 
następujące brzmienie: 
„1) Dyrektor – od 40% do 70% wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela dyplomowanego, 
2) Wicedyrektor – od 30% do 50% wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela dyplomowanego” 
 
Radny Robert Woszak 
Widełki, które są przyjęte w uchwale i granica, która proponowała komisja nic nie zmieni. 
Wniosek nawet zawęża  widełki.  
Radna Halina Wojnicz 
Przy ustalaniu regulaminu obecny był ZNP i Związek Solidarność, który ten regulamin 
zaakceptował. Komisja nie miała przełożenia, jak to będzie skutkowało w budżecie.  
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
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To są widełki od 20 do 70%, które nie oznaczają automatycznej podwyżki, czy automatycznej 
regulacji. Pan burmistrz kwotowo określa dalej ten dodatek funkcyjny, a więc musi się pan 
burmistrz z tym dodatkiem zmieścić w tych widełkach. Dyrektorom, pan burmistrz ustala 
wysokość dodatku. 
Radna Halina Wojnicz 
Na komisji było takie zapytanie, czy pani burmistrz prowadziła konsultacje z dyrektorami? 
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Dyrektorzy jakby nie są proceduralnie włączeni w ogóle w dyskusje nad regulaminem. Ustawa 
nie przewiduje tego typu konsultacji. Natomiast sam zapis odnośnie sposobu ustalenia tych 
widełek dodatku funkcyjnego wyszedł bezpośrednio od dyrektorów.  
Radny Tomasz Romanowski 
Rada Miejska nie ma kompetencji aby ingerować w regulamin. Rada może go przyjąć lub nie. 
Regulamin jest ustalany w drodze negocjacji między związkami zawodowymi, a pracodawcą.                
Rada nie możemy składać wniosków, zmieniać tego, co ustaliły związki z pracodawcą.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie złożony wniosek komisji 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony /0 osób za, 9 osób 

przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 403  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /10 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LIV.387.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

7. zmieniająca uchwałę nr XXIV.158.2016 Rady Miejskiej w Gubinie z dnia                              
16 grudnia 2016 r. w sprawie określenia lokalizacji przystanków komunikacyjnych 
oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych na terenie 
miasta Gubina - 407 

Projekt uchwały nr 407 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej – zapoznała się z projektem uchwały  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska i Komisja 
Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki – zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie  
 
Radna Halina Wojnicz 
Na ul. Śląskiej, gdzie jest rehabilitacja, pogotowie, Zakład Opiekuńczo Leczniczy, Przychodnia 
Grunwald potrzebna jest zatoczka. Zostało ustalone, że przystanek będzie na ul. Kołłątaja. 
Łatwiej będzie coś realizować jeśli wszyscy dołożą starań, jak Zarząd Dróg Wojewódzkich                          
i Autostrad, Przychodnia Grunwald, Starosta i miasto. Radna obawia się, że jeśli teraz nie będzie 
to dobrze zrobione, to będzie trwało i trwało. Ponadto radna zwraca uwagę na to, że ulica 
Kołłątaja jest droga wyjazdowa dla Straży Pożarnej. Trzeba zrobić wszystko, aby autobus 
wjeżdżał w zatoczkę przy szpitalu.  
Naczelnik wydziału Komunalnego i Inwestycji  
Zarząd Dróg Wojewódzkich uwarunkował realizację przystanku wybudowaniem zatoki. Koszt 
zrobienia zatoczki to nie 30 tys., a minimum 50 tys. Projektowanie i wykonanie zatoki to jest 
minimum rok. Ulica Kołłątaja była najbardziej możliwym miejscem na wykonanie przystanku. 
Było to konsultowane z policją.  
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Radna Halina Wojnicz 
Decydujący głos nie miała policja, ona się ustosunkowała do tego, ale decydujący głos miała 
przedstawiciel Zarządu Dróg Wojewódzkich i Autostrad. Radna nie jest zadowolona z takiego 
rozwiązana i obawia się aby to nie utknęło na ul. Kołłątaja.  
Radny Wojciech Sendera 
Na ten moment, jest to jakiś kompromis. Zdecydowanie lepsze rozwiązanie ulica Kołłątaja niż 
Obrońców Pokoju. Trzeba mieć na uwadze rozpoczęcie prac przygotowujących do usytuowania 
przystanku bliżej szpitala. 
Radny Zbigniew Bołoczko 
Rozwiązanie, które jest teraz, było wypracowane na komisji. Przedstawiciel Zarządu Dróg 
Wojewódzkich wypowiedział się, że kategorycznie nie zgadza się na przystanek w tym miejscu. 
Ustalono, żeby przystanek był jak najbliżej ul Śląskiej. Do rozmów z Zarządem Dróg 
Wojewódzkich trzeba włączyć radną sejmiku województwa, panią Chinalską. 
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Sprawa wymaga doprecyzowania i uzgodnienia też z władzami województwa. Trzeba 
wypracować jakieś rozwiązanie.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 407  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /10 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LIV.388.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
VI. Sprawy różne  
Przewodniczący przywitał przedstawicieli Grupy Otwarte działającej przy Gubińskim Domu 
Kultury, którzy przedstawili prezentację dotyczącą swojej działalności.  
Przewodniczący odczytał informację  dotyczącą wyznaczenia podmiotów, na rzecz których 
wykonywane są przez nieletnich prace społeczne. Następnie poinformował radnych o piśmie 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie wyrażenia zgody przez radę na opublikowanie 
wniosków na stronie internetowej, które wpłynęły do komisji.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
Prezentacja raportu, pokazała wyspę, która tętni życiem. Ostatnio fara bardzo odżyła, a wieża 
cieszy się dużym zainteresowaniem. Radny zwraca się z prośbą aby powrócić do tematu 
dociągnięcie wody do fary. Woda potrzebna jest zarówno do sprzątania, jak i ze względu 
bezpieczeństwa pożarowego. Na wyspie trzeba ucywilizować elektryczność do obsługi imprez. 
Radna Halina Wojnicz 
1.Radna przypomniała, że składała interpelację aby na wyspie powstało miejsce ciszy, kiedy są 
zapraszani artyści. Miejsce to należy uporządkować i powinna być ładna aranżacja.   
2.Szkoda, że radni nie zostali zaproszenie na 25 lecie Przedsiębiorstwa Oczyszczalni Ścieków. 
3. Wiosna nad Nysą była szczególnie udana. Impreza odbywała się w różnych punktach miasta. 
Zabrakło spotkań radnych z zaproszonymi delegacjami.  
 
VII. Zamkniecie sesji 
Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad jest wyczerpany i zamknął LIV sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie 
 
 
                                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                                                     Krzysztof Zdobylak  
Zakończono godz. 14:45      
Protokołowała. A.Dobras                                                                                      


